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Käsittely Tiedonkulun edistäminen oli noussut esiin syksyllä, kun vammaisneuvosto 

valmisteli lausuntoa ateriapalvelumaksuista. Vammaisneuvoston jäsen 
Virpi Turunen oli kokousta varten alustanut aihetta. Hän ehdotti, että tätä 
varten voisi järjestää erillisen tapahtuman, jossa olisi aikaa keskustella ja 
ideoida asiaa yhdessä.  
 
Vammaispalveluiden kuulumiset-pykälää pidettiin hyvänä, koska se lisää 
tiedonkulkua. Haasteena nähtiin tiedon välittäminen kuntiin ja sitä kautta 
yhdistyksiin sekä toimijoille. 
 
Keskusteltiin, että vammaisneuvoston tulisi viedä eteenpäin aloitetta 
vammaisasiahenkilöstä, jolla olisi mahdollisuus toimia päättäjien ja 
vammaisten henkilöiden välillä viestinviejänä. Aihetta on käsitelty 
kokouksessa viimeksi 7.12.2022 § 51. Sovittiin, että sihteerille voi lähettää 
omia kommenttejaan edellisen käsittelyn pohjalta ja tilanne katsotaan 
tammikuun kokouksessa. Vammaisneuvoston tavoitteena on saada asia 
talousarviokäsittelyyn. 
 
Maarita kertoi, että ensi vuoden aikana vammaisneuvoston kokouksiin on 
tulossa vierailuille hallintojohtaja Ilkka Naukkarinen ja aluevaltuuston 
puheenjohtaja Merja Mäkisalo-Ropponen.  

 
 
Selostus Käydään keskustelua tiedonkulun edistämisestä vammaisiin liittyvissä 

asioissa.  
 
 


